



Referat til bestyrelsesmøde, onsdag den 1. oktober 2025 kl.18.30 i Cykelglæden, Voerbjergvej 40, 9400 Nørresundby

Deltagere: Orla Kristensen (OK), Jesper Tangaa-Møller (JTM), Søren Larsen (SL), Tina Emanuelsen (TE)
Fraværende: Lise Kusk (LK), Jesper Lübeck (JL), Bent Preben Nielsen (BPN)
Referent: Tina Emanuelsen

1. Godkendelse af dagsorden:
Dagsordenen blev godkendt - dog med forslag om, at hele afsnittet vedrørende sponsorarbejdet udgår for hele gruppen ved dette møde, og at arbejdet hermed fortsættes efter mødet ved SL og JTM. Det blev dog bemærket, at samtlige sponsorer har valgt at forlænge deres engagement og fortsat indgå i et sponsorat for den kommende periode, samt at fakturering i den forbindelse skal udsendes. Gruppen godkendte forslaget.
2. Godkendelse af referat fra den 3. september 2025:
Godkendt uden kommentarer.

Referater godkendt til offentliggørelse:

April 2025

Maj 2025

August 2025

September 2025

3. Opsamling fra forrige møde:
 - Status på TH som "frivillig webmaster" – har TH godkendt opgaven?
TH har godkendt opgaven, men er endnu ikke blevet stillet over for konkrete arbejdsopgaver.
 - Status på sponsorarbejdet, herunder:
 1. Aftaler med sponsorer
 2. Den grafiske del af sponsorarbejdet ift. skilte, klistermærker og tøj
 3. Sponsorbrochure

Udgår, jf. pkt. 1
 - Status på oprydning af ikke-medlemmer i Facebook-gruppen efter implementering af ny administrationsfunktion:
OK, SL og LK vil koordinere og sikre, at oprydningen gennemføres.
 - Eventuel oprydning på Strava i forhold til ikke-medlemmer:
Dette punkt videreføres til næste møde, da LK er initiativtager og ansvarlig for Strava-gruppen
 - Status på standerhejsning den 4. oktober 2025:
På grund af forventet regn og kraftig blæst er graveltur aflyst. Arrangementet vil i stedet bestå af to spinningsshold, og pølsevognen vil blive placeret indendørs.
4. Orientering fra formanden:
Da formanden har meldt afbud, blev punktet i stedet gennemført af SL (der forinden var briefet af formanden).

BPN har afholdt møde med Ældre og Omsorg i Aalborg Kommune vedrørende Try Out for Seniorer. Ledere fra plejehjem og aktivitetscentre vil blive inviteret til et møde med henblik på at igangsætte initiativet. Der er afsat et budget på 600.000 kr. til formålet. Mere info herom senere.

5. Bordet rundt:
OK fortalte om Mallorcaturen, som forløb godt med fint vejr og gode ture. Dog var deltagerne fordelt på to hoteller, hvilket især påvirkede fællesskabet omkring fællesspisningen om aftenen. Til næste års tur vil man derfor forsøge at prioritere, at alle bor på samme hotel, for at styrke mulighederne for samvær efter dagens aktiviteter. Der er desuden fremsat forslag om at udarbejde en huskeliste, som kan indeholde praktiske informationer om cykling, relevant cykeludstyr, gældende færdselsregler for cyklister på Mallorca og lignende.
6. Foreningens økonomi
Foreningens økonomi blev gennemgået af SL og fremstår stabil og tilfredsstillende.
7. Klubbens sociale medier
Intet.
8. Sager til orientering, behandling eller beslutning
Hvordan tager vi imod nye medlemmer (skal der laves en standardmail, der sendes ifm. indmeldelse – inkl. hvem har ansvaret herfor).
Punktet blev udsat til næste møde. Det opfordres til, at der forinden gøres nogle overvejelser herom.

Ifm. punktet vedrørende nye medlemmer faldt snakken på udfordringen med manglende koder til døren.
Kan man evt. overveje nyt system med ubegrænsede koder eller nøglebrik?
9. Ajourføring af årshjul
Forslag fra LK vedrørende udkast til årshjul 2026:
Standerhejsning den 4. april flyttes til den 28. marts (årsag: påske)
Klubaften den 24. september rykkes til midt oktober fx 21. oktober (årsag: to dage efter hjemkomst fra Mallorca)
Forslagene godkendt.
10. Eventuelt
Intet

Næste møde er den 5. november 2025.